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     Στο Συλλαβισµό οι Δίφθογγοι δε χωρίζονται. 
 

 

     
 
      

     Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 
 
 

 

1. Κυκλώνω όποιον δίφθογγο βλέπω µέσα στις προτάσεις. 
 
 

Το αγαπηµένο µου παραµύθι είναι ο αϊτός και το αηδόνι. 

Το κοµπολόι του παππού είναι καφέ. 

Το πουλάκι κελαηδάει στο κλαδί του δέντρου. 

Μίλτο, γιατί δεν τρως το φαϊ σου; 

Βοήθα µε να σε βοηθώ, να ανεβούµε το βουνό, λέει µία παροιµία. 

Τα γενέθλια µου είναι τον Μάιο. 

Η κυρία Αγλαΐα χαϊδεύει το κεφαλάκι της εγγονής της για να 

κοιµηθεί εύκολα. 

Όνοµα: 

 

Οι  Δίφθογγοι είναι δύο φωνήεντα που όµως τα 
διαβάζοµαι µαζί γρήγορα σαν να είναι µία 

συλλαβούλα.  
 και θα συνεχίζεις στην από κάτω γραµµή. 

   
 
 

 
 

Οι κύριοι Δίφθογγοι είναι:    
αϊ, άι, αη, οϊ, όι, οη  

 

παϊτός, γάιδαρος, αηδόνι, κοροϊδεύω, κορόιδο, βόηθα 
 

 
 

 
 



ΓΕΩΡΓΙΑ ΜΟΥΤΖΟΥΡΗ | https://teachergeorgiasclass.weebly.com/ 
 

 
 

2. Χωρίζω τις παρακάτω λέξεις σε συλλαβές. 
 
 

  
νεράιδα     ---->  νε - ράι - δα 

γάιδαρος      ---->  ___________________ 

ρόιδι      ---->  ___________________ 

αεροπλάνο   ---->  ___________________ 

χαϊδεµένος   ---->  ___________________ 

µαϊντανός         ---->  ___________________ 

αηδονοφωλιά   ---->  ___________________ 

µαϊµού   ---->  ___________________ 

καϊµάκι   ---->  ___________________ 

βοηθητικός    ---->  ___________________ 

κοροϊδεύω    ---->  ___________________ 

κελάηδησµα    ---->  ___________________ 

 

 

 

 

Θυµάµαι!  
Όταν χωρίζουµε τις λέξεις σε συλλαβές 

βάζουµε ανάµεσα Ενωτικό ( - ). 
Οι Δίφθογγοι στον Συλλαβισµό  

δε χωρίζονται. 


